


Week 05: Sep29-Oct03, 2024	TOPIC AND MATERIALS	Homework / Assignment	References/Comments
SUNDAY 29/Sep/2024			
English	Unit 1: Childhood Declaration of the Rights of the Child The United Nations General Assembly Lesson: Discussion of the Text pp. 43,44, & 45	Reminders: Please revise the given topics and be prepared for the test 1-semester 1 on October 2, 2024-Wednesday	You may also read from the online platform. Search: Savvas Realize Log in credentials: Username: School Email Password: Student1
Math	Lesson 1.2 - Review Tables of equivalent Ratios.		
Science	<ul style="list-style-type: none"> Unit 1, Lesson 2: What powers cellular activity? page 40 		Note: Due date of research paper.
Arabic	كتاب القراءة : درس (طريق الخير) - قراءة النص قراءة جهرية . - استخراج المفردات الجديدة من المعجم و صياغتها في جمل مفيدة . - استنتاج الفكرة العامة للنص .	نسخ الفقرتين الأولى والثانية من الدرس ، كتاب القراءة بصفحة 14 من "بعد أن " إلى "تلك الصخرة "	
ICT	Chapter 3: Tables and animations in PowerPoint Lesson 3: Additional animation effects Pages: 91- 96		Please students be ready with your ICT files

Art	Go Green.	Kindly bring: <ul style="list-style-type: none"> • Cavus (A3 Or A4 size). • Watercolor. • Brushes (3 Sizes). • White glue or UHU glue. • Apron- Tissue- Wipes - Plastic cover. • Black permanent marker. • Any available recycled materials: (Small Buttons- Newspaper Or magazine- Yarn or thread- small shells – ice cream stick- Plastic flowers or leaves- Ribbon). 	
MONDAY 30/Sep/2024			
English	Unit 1: Childhood Declaration of the Rights of the Child The United Nations General Assembly Lesson: Conventions - Pronouns Case p. 48		
Math	Lesson 1.3 - Review Graphs of equivalent Ratios.		
Science	Unit 1. Lesson 2: What controls all this activity? page 41		
Arabic	كتابُ القراءة :	مُهمّة إختيارية (تنجز في الدفتر) :	

	درس (طريق الخير) - استخراج الظواهر اللغوية و النحوية من النص. - حل أسئلة المتعلقة بفهم المضمون.	ابحث عن أفعالٍ ماضيةٍ في نصّ القراءة وأكتبها في دفترتي ثمّ أبيض علامتها بنائها (فتحة ، ضمة ، سكون) والضمير الذي اتصل بها .	
PE	كرة قدم		
Social Studies	مشروع المواد الاجتماعية والتربية للمواطنة "كنوز بلادي"	ابحث عن إحدى المعالم التراثية في مملكة البحرين أو إحدى العادات والتقاليد الموجودة في المملكة "يمكنك البحث عن أكثر من معلم"	: الرجاء إحضار الأدوات التالية للمشروع • صور للمعلم. • معلومات تاريخية متعلقة بهذا المعلم. • دورك كمواطن للمحافظة على التراث. • أقلام ملونة / ألوان / أدوات للتزيين.
English 2	Library Session		
French	Orthographe : La lettre "x" The pronunciation of letter X Savoir écrire et orthographier des mots contenant la lettre "X"		Please bring your French Book and notebook.
TUESDAY 1/Oct/2024			
English	Unit 1: Childhood Declaration of the Rights of the Child The United Nations General Assembly Lesson: Word Study - p. 46		
Math	Lesson 1.5 - Review		

	Solve Ratio Problems.		
Science	Unit 1, Lesson 2: What can different cells do? page 44		
Arabic	<p>كتاب التدريبات : الهمزة المتوسطة على نبرة وعلى واو من كتاب التدريبات صفحة 20 .</p> <p>ضرورة إحضار كتاب التدريبات .</p>		
Great Arabic	(أنواع الوصف) التراكيب الوصفية		
Social Studies	إكمال المشروع		<p>الرجاء من الطلاب الذين لم يقوموا بتسليم الملف . الرجاء إكمال الملف وتسليمه "الأنشطة المطلوبة " 4+3+2+1</p>
microBit club	Lesson2-name badge		
WEDNESDAY 2/Oct/2024			
English	<p>Period 1: Short revision for Test Period 2: Test 1 for Semester 1</p>	<p>Topics to revise: Reading: 1.From Brown Girl Dreaming (My perspective, page 13, 14, 15) 2. Gallery of Calvin and Hobbes Comics (My perspective, page 27-29) Vocabulary: squish, humming, feathery, shushes, panel,</p>	

		encapsulation, speech balloon (My perspective, pages 12 and 26) Conventions: Nouns- Common, Proper and Possessive (My perspective, page 23)	
Math	Lesson 1.8 Solve Rate Problems.		
Science	Unit 1, Lesson 2 Review pages 46-48		
Arabic	<p>الهمزة المتوسطة على نبرة وعلى واو :</p> <p>نشاط إثرائي يُنجز في الحصة : نبحثُ عن كلمات بهمزة متوسطة على نبرة و على واو من المجلات والجرائد القديمة .</p> <p>ملاحظة: سيتم توفير الجرائد و المجلات للطلاب كما يمكن لأي طالب أن يجلب جريدة من المنزل .</p>	<p>تسليم الدفاتر :</p> <p>- يُرجى أكمل النواقص وحلّ الأنشطة التي سُلّمت قبل تسليم الدفتر آخر موعد لتسليم الدفتر يوم الخميس تاريخ 2024-10-3</p>	
Islamic Studies	<p>مجال العقيدة الإسلامية: الإيمان باليوم الآخر</p> <p>الصفحة من الكتاب: 26</p>		
English 2	<p>Unit 1: Childhood</p> <p>Declaration of the Rights of the Child</p> <p>The United Nations General Assembly</p>		

	Conventions page 48		
French	Orthographe : La lettre "x" The pronunciation of letter X Savoir écrire et orthographier des mots contenant la lettre "X"		Please bring your French Book and notebook.
Life Skills	Business Plan 1-Identify the components of a business plan 2-Discuss the importance of planning a business		
THURSDAY 3/Oct/2024			
English	Unit 1: Childhood Declaration of the Rights of the Child The United Nations General Assembly Lesson: Nonfiction Narrative Narrative Poem Peer Editing (Proofreading)		
Math	Lesson 1.8 - Continue Solve Rate Problems.		
Science	Unit 1, Lesson 2: What is the		Note: A homework sheet will be provided; it is

	difference between plant and animal cells? pages 42-43		due by October 7 at the latest. Please submit promptly to avoid deductions. Thank you.
Arabic	<ul style="list-style-type: none"> - تسميع قصيدة أبي في بدء الحصة " التسميع سيكون كتابي حيث يكتب الطالب أبيات القصيدة في ورقة " - إستماع خارجي (تدريبي): - الإستماع إلى النصّ (قصة عادت حليلة لعادتها القديمة) وحل أسئلة الفهم والمضمون. 		
PE	كرة قدم		
Islamic Club	مجال التلاوة والتجويد : مهارات القراءة للحرف الساكن والحرف المشدد والتنوين بأشكاله الثلاثة		
English 2	Unit 1: Childhood Declaration of the Rights of the Child The United Nations General Assembly Lesson: Writing session - page 49		

Test Schedule			
Date	Subject	Test Description	Reference(s)
02- Octobe	English	Test 1 for Semester 1	Topics to revise: Reading:

r-2024			<p>1.From Brown Girl Dreaming (My perspective, page 13, 14, 15)</p> <p>2. Gallery of Calvin and Hobbes Comics (My perspective, page 27-29)</p> <p>Vocabulary: squish, humming, feathery, shushes, panel, encapsulation, speech balloon (My perspective, pages 12 and 26)</p> <p>Conventions: Nouns- Common, Proper and Possessive (My perspective, page 23)</p>